
 

 

Bestyrelsesmøde d. 7/8 2023 kl. 15:30 

Referat: 

 

Mødetype Bestyrelsesmøde 

Arrangør Bestyrelsen 

Referent Ole G-T 

Deltagere  

Til stede Navn 

Ja Ole Guldsmed-Thomsen 

nej Kim Hoppe 

Ja Per Bech Christensen 

Ja Palle Thomsen 

nej Christian Schunck 

ja Johannes Frøstrup 

Ja Lars Johansen 
 

 

  



1. Godkendelse af referat fra sidst 

Referatet fra 12/6 – 2023 er godkendt 

 

2. Økonomi.  

Foreningen har en god økonomi også selv om vi har betalt ekstra udgift på 70.00 plus 

moms til godkendelse af kran.  

 

3. Vaskeplads. 

Der er nu indhentet 3 tilbud på vaskeplads og den billigste er valgt. Arbejdet går i gang 

umiddelbart da lån fra Kommunekredit skal indfries hurtigst muligt. 

 

4. Nyt fra havnen, vandtryk, digital venteliste, reparation af gæstebro. 

Bestyrelsen mener det var et uberettiget forlangende af kommunen som forlangte ekstra 

godkendelse af kran og vi retter nu henvendelse til kommunen for at få tilbagebetalt 

beløbet. 

Forsyningen har lovet at montere log på vandforsyningen på havnen, men det er ikke sket 

endnu. Dog har der gennem sommeren været mere stabilt vandtryk. Vi rykker for udmåling 

af vandtryk. Fritidsfiskerne ved Lars arbejder på at lave forsøg med at bruge 

saltvandspumpe til rengøring ved garnreder som også vil hjælpe med at spare på 

brugsvandet på havnen. 

Der arbejdes på at lave ventelisten digital tilgængeligt så alle i bestyrelsen har se adgang. 

Gæstebroen er blevet understøttet med træ planke så den igen er stabil at gå på.  

Der diskuteres regler for henstilling af sejlbåde med mast på vinterplads og det aftales at 

havnefogeden kan forlange at se bevis på forsikringsbevis af både med monteret mast. 

 

 

5. Nyt fra udvalg, hjælp fra Havneteam. 

 

Vi har modtaget bord-bænksæt og blomsterkummer fra Havneteam hvilket i den grad har 

løftet udseendet ved klubhuset. Alt sammen bliver afhentet igen for vinteropbevaring. 

Havneteam har også stillet med hjælp til maling af bygninger og man regner med at 

shelteren også får en gang olie. Vores egne folk har også gang i maling og maler også på 

vores bord-bænksæt. 

Sømærket på legepladsen trænger til renovering og Per og Palle fra 

bestyrelsen/legepladsudvalget har plan for renovering. 

 

6. Lokalplan. 

 

Når vi kommer på den anden side af Rønnermarked vil vi gå videre med udarbejdelse af 

lokalplan. 

 



7. Portfolio, årshjul. 

 

Ingen nye datoer 

 

8. Kommende arrangementer.  

 

Marked på Rønnerhavnen den 12/8 med samtidigt besøg at Småbådsklubben. Der er lavet 

plan for parkering af trailere og Småbådsklubben har ikke telt på vinterpladsen denne 

gang, men har lejet lokaler 

 

9. Evt.  

 

Bestyrelsen kiggede på evt. opstilling af vejrstation. 

Antallet af besøgende autocampere har på nuværende tidspunkt overgået sidste års antal 

og der diskuteres forskellige tiltag for at få endnu flere besøgende. 


